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Vi trenger ikke ulv i Norge,  den ulven vi hadde ble fjernet med god grunn. Den "nye" ulven som 

herjer over landet er bestående av hybrider og utsatt ulv. Dette er ikke ett dyr som lever sammen 

med andre dyr, den dreper for fote. Ser vi på viltstammen som er igjen i Finnskog område og 

langs svenske grensa, så er meste av livet borte. Når det er tomt for naturlig byttedyr der vil 

ulvene trekke ut og ødelegge nye områder. For bøndene og utmarksbeite er det en katastrofe. Det 

nytter ikke å ha dyra på innmark, for ulven er ikke redd mennesker. Så den går inn på tunet og 

jordene og dreper hunder, sau og krøtter. Dette vi har sett så langt er bare begynnelsen. Tenk når 

antall ulv er doblet, tre doblet... Katastrofe...  Jakt med løshund som vi kjenner i dag vil 

forsvinne, dette er jo også en inntekts kilde for både bønder og stat/kommune.  Eneste måten å 

bli kvitt problemet på, slik at vi alle kan nyte norsk natur på er å ha fri jakt på ulv. Vi må sørge 

for at ulven blir fjernet fra  norsks skoger... Fjern ulven før det går menneskerliv.  Ulven er ikke i 

noen fare for å bli utryddet.  Ulven vi har her er blitt satt ut av mennesker og er en kriminell 

handling. De har tilført ett dyr som ikke tilhører norsk fauna. 
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